
Zápis 1/2019 ze dne 7/1/2019 – schůze výboru 
 
Přítomni: Fr. Křížek, Bc. Hladíková, O. Merta, O. Šedivá, M. Slavevová, V. Borecká, L. Třešňáková 
 
Příští řádná schůze výboru se bude konat 4.března 2019 v Politických vězňů od 17.00 hod. 
 
Diskuse: 

1. Tajemnice info o 3 členech, kteří dosud neuhradili předepsané poplatky: 
Kuchař, K. Jelínková, M. Havlíková. První dva e-mailem přislíbili platbu, ale dosud nepoukázali, 
M. Havlíkové byl odeslán doporučeným dopisem požadavek na úhradu. 

2. Klíč od parkoviště, který byl zapůjčen Plynárnám nebyl vrácen Ing. Třešňákové, pokusím se s Plynaři 
spojit a požádat o vrácení. 

3. Účtování vodného a vypořádání se s rozdílem mezi hodnotami naměřenými na jednotlivých 
vodoměrech a částkou fakturovanou navrhujeme řešit jako skutečnou cenu metru kubického 
rovnoměrně se zatížením každého jednotlivého kubíku vody. Částka by tak byla Kč 66,- i/o Kč 48,29. 
Předseda po diskusi odsouhlasil, sl. Hladíková je zásadně proti.  Rozhodnutí je třeba žádat na členské 
schůzi a tam nám sama sdělí, jak si představuje ztráty řešit. 

4. Ing. Borecká nachází nesrovnalosti v evidenci vody: 
- nesoulad mezi evidencí konečného stavu předchozího roku a počátečního stavu k roku 2018 
- neodečtené vodoměry 
- obráceně zapojené vodoměry 
- nedodaný stav starého vodoměru při výměně za nový 

Je velmi důležité, aby byla péče úsekových důvěrníků věnována správné evidenci! 
5. Bc. Hladíková navrhuje snížit počet brig. hodin na 3 hodiny, nebylo odsouhlaseno panem předsedou. 
6. Nebyly předloženy stavy odpracovaných brigád na Nedokončené jih, nelze uzavřít rok !!! Pan Němec 

nebyl přítomen. Také za tento úsek nejsou předloženy vyplněné GDPR. 
7. Stále nebyly předány panem předsedou veškeré smlouvy o pronájmu pozemků s MHMP. Šanony, které 

přivezl pan Merta do klubovny, tyto neobsahují. Je to velké množství písemností, které je třeba, 
s ohledem na stáří, připravit ke skartaci. O. Šedivá s tajemnicí provedou průzkum, třídění a evidenci 
pro skartaci. 

8. O. Merta navrhuje zřízení ochranných poklopů na již zapuštěné šachty připravené pro vodoměry. 
Panem předsedou pověřen jejich zajištěním. 

9. Pro potřeby uložení nové vody bude k dispozici p. Merta, pomůže s radou i pomocí. 
10. Dosud nelze vyčíslit možnosti nákupu instalačních materiálů, protože dosud není uzavřen rok 2018. 
11. Pan Wesselský z Městské části Prahy 14, info na žádost tajemnice ze dne 03/12/2018, potažmo pana 

Merty, svým e-mailem ze dne 02/01/2019 sděluje, že vrba, narušující oplocení našich zahrádek bude 
pokrácena. 

 
Zapsala: M. Slavevová 


